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海洋公園全方位學習之旅 （學生團體票）申請表格 
Ocean Park Life-wide Learning Journey (Student Group Tickets) Application Form 

有+的欄位必須填寫。Items marked with + are mandatory. 

+學校名稱（中文）:  
  

+School Name (English):  
  

+學校地址 Address:  
  

+學校電話號碼 Tel. No.:  +學校傳真號碼 Fax No.:  
  

+聯絡人姓名 Contact Person (Name in Full)（先生／小姐 Mr / Ms）*:  

* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate 
 

+手提電話號碼 Mobile Phone No.:   電郵地址 Email Address:  
  

+ 參觀日期 Visiting Date  註 2 Note 2 及註９Note ９ 請提供兩個日期以備選擇。Please provide two options. 

  

第一選擇 1st Option:  第二選擇 2nd Option:   

+ 費用 Fees 入場票種類 A 至 C：請只選擇其中一項。Admission Ticket Type A to C: Please select 1 item only. 

 

 門票種類 

Ticket Type 

詳情（每張門票包括） 

Details (Each Ticket Included) 

費用（每張） 

Fee (Per Ticket) 

數量 

Quantity 

小計 

Sub-total 

A 

幼稚園學生票 Kindergarten Student Ticket 

（購滿五張學生票可獲得隨團老師門票乙張） 

(1 Accompanying Teacher Ticket per 5 Student Tickets) 

-  海洋公園網上全方位探索秘笈 

Online Life-wide Learning Discovery 
at Ocean Park 

- 全方位學習套裝 

Life-wide Learning Pack 

$100   

B 

小學學生票  Primary School Student Ticket 

（購滿十張學生票可獲得隨團老師門票乙張） 

(1 Accompanying Teacher Ticket per 10 Student Tickets) 

$100   

C 

中學學生票  Secondary School Student Ticket 

（購滿十張學生票可獲得隨團老師門票乙張） 

(1 Accompanying Teacher Ticket per 10 Student Tickets) 

- 「保育最前線」網上講座 

“Conservation Battlefront”  
 Online Seminar 

 - 全方位學習套裝 

Life-wide Learning Pack 

$120   

D 隨團老師門票  Accompanying Teacher Ticket 免費 Free 免費 Free   

E 

額外成人票  Additional Adult Ticket 

（購買一張學生票可購買額外成人票最多兩張） 

(2 Additional Adult Tickets could be purchased per 1 Student Ticket) 

$225  

（原價 Original Price $498） 
$225   

總金額 Total Amount:  

  

於直接促銷中使用閣下資料 Use of Your Information in Direct Marketing  

本人／我們已閱讀香港海洋公園學院的個人資料收集聲明，包括於直接促銷中使用本人／我們的個人資料有關的資訊。本人／我們明白本人／

我們有權在下列方格內加上剔號（√）表示拒絕該等直接促銷。若本人／我們不在下列方格內加上剔號（√），香港海洋公園學院可使用本人

／我們的個人資料（主要為本人／我們的姓名及聯絡詳情）向本人／我們直接促銷產品、服務、活動及其他標的（主要為海洋公園或其商業或

合作夥伴提供的消費產品及服務），有關詳情請參閱香港海洋公園學院個人資料收集聲明。 

I/We have read Ocean Park Academy Hong Kong’s Personal Information Collection Statement, including the information about the use of my/our 

personal data in direct marketing. I/We understand that I/we have the right to opt-out from such direct marketing by ticking (√) the box below. If I/We 

do not tick the box, Ocean Park Academy Hong Kong may use my/our personal data (primarily my/our name and contact details) in direct marketing 

products, services, activities and other subjects to me/us (primarily consumer products and services offered by Ocean Park or its business associations or 

partners) as more particularly set out in the Ocean Park Academy Hong Kong’s Personal Information Collection Statement. 

 請不要向本人／我們提供直接促銷資訊。Please DO NOT send direct marketing information to me/us.  

簽署及學校蓋章 

Signature with School Chop: 
 
 

日期 

Date:  
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海洋公園全方位學習之旅（學生團體票） - 條款及細則 

1. 海洋公園全方位學習之旅（學生團體票）（‘學生團體票’）只適用於香港特別行政區教育局學校級別中的「幼稚園」、「小學」或「中學」（各級別

中的特殊學校亦包括在內），並不適用於被教育局歸類為「其他」的學校。學生團體票必須經由校方申請，並只供申請學校之學生、老師及家長

使用，學生年齡為二十一歲或以下。請注意《海洋公園附例》（第 388B 章）禁止未經授權轉售海洋公園門票。 

2. 校方可於本院網站下載申請表，填妥後於參觀日期前最少十四個工作天傳真至 (+852) 2518 8665 或電郵到 opahk-news@oceanpark.com.hk 。本院

恕不接受任何不符合申請資格，或即場遞交之學生團體票申請。 

3. 本院將於收到申請表後十個工作天內聯絡申請人，通知申請結果並發出「付款通知書」。若在該期間後仍未收到通知，請致電 (+852) 3923 2323

（接通後選擇語言，續按[4]字）與本院職員聯絡。 

4. 校方可以信用卡、現金轉賬或支票形式付款。支票形式付款只適用於申請四十六天或以後的參觀日期。請根據本院所發出之「付款通知書」上

的指示完成付款程序。 

5. 入場票需於參觀當日憑確定信及隨團老師的身份証明文件到本園票務部領取。 

6. 本院發出之學生及老師入場票數量必須與申請表相符，並遵守表格上列明之規則。本園有權查核持學生團體票進場人士之身份證明文件。所有

參加之學生於入場時必須出示有效學生證明文件以便核對。 

7. 使用學生團體票的參加者，包括學生，老師及額外成人，必須於活動當日由所屬學校的老師帶領整團進場，而個別遲到之參加者，均不獲處理。 

8. 凡購滿五張幼稚園學生票或十張小學生／中學生票，可獲得隨團老師門票乙張，以供隨團老師使用。其餘老師及成人需自行購買額外成人票入

場。每購買一張學生票可以優惠價購買額外成人票最多兩張。而三歲以下之小童則可免費入場。 

9. 學生票不適用於星期日、公眾假期及本園指定不適用日子（請於本園網頁查詢： https://www.oceanpark.com.hk/tc/education-

conservation/education/student-group-ticket）。入場門票僅限於指定日期使用，一經確定不得更改。所有已繳交之費用恕不退還。 

10. 如參觀當日遇到以下情況而令活動取消，海洋公園將為受影響之學校重新安排參觀日期，並將於原定參觀日期起計之一個月內舉行： 

- 天文台發出紅色或黑色暴雨警告信號，或 

- 天文台發出三號強風信號或以上之熱帶氣旋警告信號，或 

- 教育局宣佈停課。 

11. 登山纜車及各機動遊戲會因風雨影響而停止操作；於此等情況下所有已繳付之入場票款項均不退還。每五位或以下小童（十一歲或以下）於乘

搭登山纜車時，必須有一位年滿十五歲的人士陪同。 

12. 基於安全理由，小童身高須達一百二十二厘米（四呎）才可乘坐大部份機動遊戲。本園有權因應參加者的健康及生理情況而決定是否讓該等人

士使用機動遊戲。 

13. 入場人士可攜帶嬰兒食物，或只於用作個人食用的合理份量之外來食物或飲品進入公園。如有任何查詢，請致電 (+852) 3923 2323（接通後選擇

語言，續按[0]字）與海洋公園遊客服務部職員聯絡。 

 

Ocean Park Life-wide Learning Journey (Student Group Ticket) – Terms & Conditions 

 

1. Ocean Park Life-wide Learning Journey (Student Group Ticket) (‘Student Group Tickets’) are only available for schools classified under the school level of Education 

Bureau of the HKSAR as “Kindergartens”, “Primary Schools” or “Secondary Schools” (including Special Schools among these school levels), but not available for schools 

classified as “others” by the same Bureau. Student group tickets must be applied by schools and are only for use by the applying school’s teachers, parents and students 

who must be aged 21 or below. Please note that any unauthorised resale of Ocean Park admission tickets is prohibited by the Ocean Park Bylaw (Cap. 388B). 

2. Please download the application form from our website and submit the completed application form by fax to (+852) 2518 8665 or email to  

opahk-news@oceanpark.com.hk at least 14 working days prior to the visiting date. Failure to meet the application criteria or on-site application will not be accepted. 

3. Applicants will be notified of the application result and receive the Payment Notice within 10 working days upon our receipt of the duly completed application form. 

Please contact our staff at (+852) 3923 2323 (select the language and press [4]) if you do not receive any notification. 

4. Applicants can settle payment by credit card, bank transfer or cheque. Cheque payment is only eligible for application submitted at least 46 days prior to visiting date. 

Please follow the instruction at Payment Notice to complete the payment procedure.  

5. Tickets are available for collection upon presentation of the Confirmation Letter and valid identification documents of accompanying teacher at the Park’s Ticketing 

Office on the date of visit. 

6. Tickets issued will be strictly in accordance with information provided in the application form. Ocean Park reserves the right to check students’ identity upon entry. All 

students must carry valid student identity cards for verification purpose at the turnstile. 

7. Holders of student group tickets, including students, teachers and additional adults, must be accompanied by the corresponding schools’ teacher and enter the Park 

in a group. Individual late comer will not be entertained. 

8. 1 accompanying teacher ticket will be issued for every purchase of 5 kindergarten student tickets or 10 primary/secondary school student tickets. Other teacher and 

adult could purchase additional adult ticket with a special discount. Two additional adult tickets could be purchased for each student group ticket. Free admission is 

granted to children under 3 years old. 

9. Student tickets are not applicable on Sundays, public holidays and the Park’s blockout dates (Please refer to the Park’s website: 

https://www.oceanpark.com.hk/en/education-conservation/education/student-group-ticket). Tickets can only be used on the date of validation. No refund or 

rescheduling will be made after confirmation. 

10. In the occurrence of the following events, Ocean Park will reschedule the visits for schools affected to a new date within a month from the affected day: 

- The Hong Kong Observatory issues Red or Black Rainstorm Warning Signal, or; 

- The Hong Kong Observatory issues Tropical Cyclone Warning Signal Number 3 or higher, or; 

- The Education Bureau announces class suspension of all schools. 

11. Rain or high winds may cause suspension of the operation of the Cable Car and mechanical rides. Under such circumstances, tickets are non-refundable. Each group of 

not more than 5 children (i.e. aged 11 or below) shall be accompanied by a person who has attained the age of 15 when traveling by the Cable Car. 

12. For safety reason, children must be at least 122cm (4 feet) to go on most of the mechanical rides. Anyone who suffers from any health and physical conditions that are 

likely to prejudice the safety of a mechanical ride or its passengers will be refused entry to that ride. Ocean Park shall have sole discretion in the implementation of 

this regulation. 

13. Guest may bring in baby food and a reasonable quantity of food and beverages for personal consumption. For further information, please contact our staff at 

 (+852) 3923 2323 (select language and press [0]). 
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